



## **Dongni Jiang**

*Beijing*

---

+86 10 8524 5898  
dongni.jiang@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Tax planning

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Jiang Dongni specializes in tax advisory and planning. Prior to joining Han Kun, Ms. Jiang was a tax partner with KPMG. Ms. Jiang has been engaged in tax consulting since 2005 and has worked for two of the Big 4 accounting firms. She has extensive experience in tax advisory services in China and the United States involving areas such as investment and financing, IPOs, and high-net-worth individuals. She has successfully assisted over 20 private enterprises in their IPOs. She has advised on several well-known M&A transactions in the new economy sector and is a trusted tax consultant for many well-known enterprises and entrepreneurs.

Ms. Jiang is adept at providing tax planning, tax restructuring, and implementation for M&As, international operations, tax due diligence, health checks, tax preference applications, and tax risk management and compliance. She excels at implementing tax planning and is especially good at assisting M&A parties in applying for preferential tax treatment pursuant to applicable tax rules and policies.

Ms. Jiang also focuses on private client tax advisory services. She has long provided founders and senior management with individual income tax planning services related to stock incentives, family trust designs, and personal wealth management.

### **EDUCATION**

Ms. Jiang received a Bachelor of Engineering degree and a master's degree in Accounting, both from Beijing Jiaotong University.

### **QUALIFICATIONS**

PRC Bar Qualification

PRC CPA Qualification

US CPA New York State Qualification

PRC Tax Agent Qualification

### **HONORS AND AWARDS**

Women in Tax Leaders Guide (International Tax Review, 2020)

**WORKING LANGUAGES**  
Chinese, English



## 姜冬妮

北京

+86 10 8524 5898  
dongni.jiang@hankunlaw.com

### 业务领域

- 税务规划

### 工作经历

姜冬妮女士专长于税务咨询筹划业务。在加入汉坤之前，姜女士任毕马威税务合伙人。从 2005 年开始，她先后在两家四大会计师事务所从事税务咨询工作。她拥有丰富的在中国和美国从事专业税务服务的经验，涉及投融资、海内外上市、高净值等领域，已成功协助二十多家民营企业在海内外上市，曾服务于多起新经济行业知名并购重组案例，是多家知名企业和企业家的常年税务顾问。

姜女士擅长于向客户提供税务咨询筹划、并购重组税务方案设计及实施、国际化运营、税务尽职调查、健康检查、税收优惠申请、税务风险管理及合规申报等服务。她对企业的实操运作有充分的了解，特别擅长协助客户将税务筹划方案与落地实施相结合，并擅长协助并购各方根据适用的税收法规和政策申请税收免税及减税优惠待遇。

姜女士长期为高净值人士提供个性化税务服务，擅长股权激励机制、家族信托架构设计及薪酬福利制度相关个人所得税筹划；并为多家知名上市及拟上市企业、基金创始人及高管人员的个人财富管理等问题提供个性化的税务咨询，同时为其外派雇员提供个人所得税规划。

### 教育背景

姜冬妮女士获北京交通大学工学学士学位及会计学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师职业资格  
中华人民共和国注册会计师资格  
美国注册会计师纽约州执业资格  
中华人民共和国注册税务师资格

### 荣誉与奖项

杰出女性税务领导者（国际税收评论，2020）

### 工作语言

中文、英文